
Hej! 
 
Jag bor på Öregrundsgatan med utsikt över Värtahamnen. 
Det finns ju långtgående planer för byggnation på kajen, som väl beräknas vara klara om ca 
10 år. 
 
Jag har ett förslag, varför inte byta spår helt?  
 
Många kryssningsfartyg anländer till Stockholm här, liksom inne i city, - som det är idag är 
de områden de anländer till, inte särskilt välkomnande till vår i övrigt vackra stad. 
 
Jag tycker att Värtahamnen borde bli ett vackert område med parker, restauranger, caféer och 
exklusiva butiker i låga byggnader.  
Hit skulle man då locka många stockholmare och många turister, som bland annat anländer 
med kryssningsfartygen. 
 
Vore inte det ett lyft för vår stadsdel och stad?! 
 
Hälsningar från en optimistiskt lagd östermalmsbo


